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Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa (nr 73)
11 sierpnia 2021 r.
Komisja Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, obradująca 
pod przewodnictwem poseł Urszuli Zielińskiej (KO), zastępcy przewodniczącej 
Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o gatunkach obcych (druk nr 1441). 

W posiedzeniu udział wzięli: Małgorzata Golińska sekretarz stanu w Ministerstwie Klimatu i Śro-
dowiska oraz Bartosz Arłukowicz poseł do Parlamentu Europejskiego.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk, Bogusława Kram, Anna 
Rajewska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jakub Bennewicz, Tomasz Czech 
– legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Dzień dobry wszystkim państwu. Witam serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji 
Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa. Witam serdecznie panią mini-
ster Małgorzatę Golińską sekretarz stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska. Dzień 
dobry, pani minister. Nie wiem, czy jest już pan senator Janusz Pęcherz. Nie ma. Może 
pan senator jeszcze do nas dołączy. Witam panie posłanki i państwa posłów i wszystkie 
pozostałe osoby towarzyszące. Nie wiem, czy mamy jakichś gości? Chyba nie. 
Na podstawie listy obecności stwierdzam kworum. Informuję państwa, że porządek 

dzienny przewiduje rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o gatunkach obcych, 
z druku nr 1441. Przystępujemy do realizacji porządku dziennego. 
W dniu  23  lipca  br.  Senat  na 27  posiedzeniu  przyjął  uchwałę  w sprawie  ustawy 

o gatunkach obcych i wprowadził do jej tekstu dwie poprawki. Marszałek Sejmu w dniu 
26 lipca br. skierowała uchwałę do Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa, w celu rozpatrzenia poprawek Senatu.
Przystępujemy  do rozpatrzenia  poprawki  nr  1.  Mam  nadzieję,  że państwo mają 

poprawki  przed  sobą.  Rozumiem,  że nie  przedstawią  ich  nam  wnioskodawcy,  więc 
od razu zapytam panią minister. Czy pani minister zechciałaby przedstawić stanowisko 
rządu do poprawki nr 1? 

Sekretarz stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska Małgorzata Golińska:
Obie poprawki zostały zgłoszone przez legislatorów senackich. Poprawki, które kory-
gują błędne odesłanie – jak poprawka nr 2, albo uściślają – jak poprawka nr 1. Obydwie 
poprawki akceptujemy. 

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Dziękuję bardzo. Czy Biuro Legislacyjne ma jakieś uwagi?

Legislator Jakub Bennewicz:
Nie mamy uwag. Również je akceptujemy. 

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Czy ktoś z państwa posłów chciałby zabrać głos w sprawie tej poprawki? Nie słyszę. Czy 
ktoś jest przeciwny przyjęciu poprawki nr 1? Nie widzę, nie słyszę. Wobec niezgłoszenia 
sprzeciwu stwierdzam, że poprawka nr 1 została przyjęta przez Komisję. 
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Przechodzimy do poprawki nr 2. Rozumiem, że poprawka jest pozytywnie zaopinio-
wana przez stronę rządową. 

Sekretarz stanu w MKiŚ Małgorzata Golińska:
Tak.

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Dziękuję, pani minister. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi?

Legislator Jakub Bennewicz:
Bez uwag.

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Czy ktoś z państwa posłów chciałby zabrać głos? Nie widzę, nie słyszę. Czy ktoś jest prze-
ciwny przyjęciu poprawki nr 2? Nie widzę, nie słyszę. Wobec niezgłoszenia sprzeciwu, 
stwierdzam, że poprawka nr 2 została przyjęta. 
Wygląda na to, że zakończyliśmy rozpatrywanie poprawek. Przepraszam, trzeba jesz-

cze wybrać sprawozdawcę. Czy ktoś zgłasza kandydaturę?

Poseł Dariusz Bąk (PiS):
Zgłaszam panią poseł Annę Paluch.

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Pan przewodniczący zgłasza panią Annę Paluch. Czy pani przewodnicząca zgadza się?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodnicząca poseł Urszula Zielińska (KO):
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jest przeciwny tej propozycji? Nie. Wobec niezgłoszenia sprze-
ciwu stwierdzam, że Komisja wybrała panią przewodniczącą Annę Paluch jako sprawoz-
dawcę. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny. Dziękuję wszystkim. Zamykam posiedzenie 

Komisji. Przypominam, że spotykamy się za 20 minut na kolejnym posiedzeniu Komisji. 


